### FINDING PURPOSE IN UNEXPECTED PLACES

Toy Story 4 At the Movies 2 Pastor Andy Wood August 5-6, 2023

"God saved you by his grace when you believed. And you can't take credit for this; it is a gift from God. Salvation is not a reward for the good things we have done, so none of us can boast about it."

Ephesians 2:8–9 (NLT)

"For we are God's masterpiece. He has created us anew in Christ Jesus, so we can do the good things he planned for us long ago."

Ephesians 2:10 (NLT)

"The eyes of the Lord watch over those who do right; his ears are open to their cries for help."

Psalm 34:15 (NLT)

"I love the Lord because he hears my voice and my prayer for mercy. Because he bends down to listen, I will pray as long as I have breath!"

Psalm 116:1–2 (NLT)

"Therefore, my dear brothers and sisters, stand firm. Let nothing move you. Always give yourselves fully to the work of the Lord, because you know that your labor in the Lord is not in vain."

1 Corinthians 15:58 (NIV)

### My assignment may change, but God's eternal purposes for my life

"For you know that God paid a ransom to save you from the empty life you inherited from your ancestors. And it was not paid with mere gold or silver, which lose their value. It was the precious blood of Christ, the sinless, spotless Lamb of God. God chose him as your ransom long before the world began, but now in these last days he has been revealed for your sake."

1 Peter 1:18–20 (NLT)

Even when I feel , God sees me as "But you are a chosen race, a royal priesthood, a holy nation, a people for his own possession, that you may proclaim the excellencies of him who called you out of darkness into his marvelous light. Once you were not a people, but now you are God's people; once you had not received mercy, but now you have received 1 Peter 2:9–10 (ESV) mercy." "Can a mother forget her nursing child? Can she feel no love for the child she has borne? But even if that were possible. I would not forget you! See. I have written your name on the palms of my hands." Isaiah 49:15–16a (NLT) "For since the world began, no ear has heard and no eye has seen a God like vou, who works for those who wait for him!" Isaiah 64:4 (NLT) God is redirecting my for his greater for my life.

"And we know that God causes everything to work together for the good of those who love God and are called according to his purpose for them."

Romans 8:28 (NLT)

"But our bodies have many parts, and God has put each part just where he wants it. How strange a body would be if it had only one part!"

1 Corinthians 12:18-19 (NLT)

"If a man has a hundred sheep and one of them gets lost, what will he do? Won't he leave the ninety-nine others in the wilderness and go to search for the one that is lost until he finds it? And when he has found it, he will joyfully carry it home on his shoulders. When he arrives, he will call together his friends and neighbors, saying, 'Rejoice with me because I have found my lost sheep.' In the same way, there is more joy in heaven over one lost sinner who repents and returns to God than over ninety-nine others who are righteous and haven't strayed away!"

Luke 15:4-7 (NLT)

"I am the good shepherd. The good shepherd sacrifices his life for the sheep." John 10:11 (NLT)

Take your next step



1. never cease 2. worthless. 3. priceless 4. disappointment 5. purposes

<sup>&</sup>quot;God, how do you want me to fulfill your purposes in my life in this season? Is there anything you want me to let go of, to make room for, and step into the new?"

## SADDLEBACK NOTES

# SADDLEBACK NOTES

### 在意想不到的地方尋找人生目的

《反斗奇兵4》 電影信息(二) 胡安迪牧師 2023 年 8 月 5-6 日

「你們得救是本乎恩,也因着信。這並不是出於自己,乃是神所賜的;也不是出於 行為,免得有人自誇。」

以弗所書 **2:8-9 (**和合本)

「我們是上帝的傑作,他在基督耶穌裏重新創造了我們,讓我們能夠去做他早已安 排給我們做的善事。」

以弗所書 2:10 (新普及譯本)

「上主的眼睛看顧行義的人,他的耳朵垂聽他們的呼求。」

詩篇 34:15 (新普及譯本)

「我愛上主·因他聆聽我的聲音和我呼求憐憫的禱告。他既俯身傾聽·只要我一息 尚存·就仍要禱告!」

詩篇 116:1-2 (新普及譯本)

「所以·我親愛的弟兄姊妹·你們要剛強·也要堅定不移·總要熱心地為主工作·因為你們知道自己為主所做的一切絕不白費工夫。」

哥林多前書 15:58 (新普及譯本)

#### 我的任務可能會改變,但上帝對我生命永恆的旨意卻

「上帝,祢希望我如何實現祢給我的人生目標?祢希望我放下甚麼,騰出空間,邁 向新任務?」

「你們知道·上帝為了救你們脫離從祖先那裏傳承下來的虛空生活·已經為你們付 了贖價。這贖價不是金子、銀子·而是基督的寶血;基督是上帝無罪、無瑕疵的羔 羊。早在創世以前·上帝就揀選了他·讓他作你們的贖價·但到了這些末後的日 子·上帝才使他向你們顯現。」

彼得前書 1:18-20 (新普及譯本)

即使我覺得自己「\_\_\_\_\_」,上帝卻視我為

ر <sup>۲</sup>

「惟有你們是被揀選的族類,是有君尊的祭司,是聖潔的國度,是屬神的子民,要 叫你們宣揚那召你們出黑暗、入奇妙光明者的美德。你們從前算不得子民,現在卻 作了神的子民;從前未曾蒙憐恤,現在卻蒙了憐恤。」 彼得前書 2:9-10 (和合本)

「母親怎能忘記她吃奶的孩子?她怎能不愛她生下的孩子呢?即使有這樣的事,我 也絕不會忘記你!看啊,我已經把你的名字寫在我的手心上。」

以賽亞書 49:15-16 上 (新普及譯本)

上帝重新導向我的\_\_\_\_\_\_,以實現祂對我生命的更大

「我們曉得萬事都互相效力, 叫愛神的人得益處, 就是按他旨意被召的人。」 羅馬書 8:28 (和合本)

「但我們的身體有許多肢體·上帝照自己的意思已經安置好每一個。假如身體上只 有一個肢體·那多奇怪啊!」 哥林多前書 12:18-19 (新普及譯本)

「如果一個人有一百隻羊,其中一隻走失了,他會怎麼辦呢?難道他不會把九十九 隻羊留在曠野,然後去找那隻走失的羊,直到找到為止嗎?找到以後,他會歡歡喜 喜地將羊扛在肩上帶回家。到家後,就把朋友和鄰居叫來,說:『我找到那隻走失 的羊了,來跟我一起歡樂吧!』同樣,一個迷途的罪人悔改並回到上帝身邊,比起 其他九十九個義人沒有迷失方向,更能叫天上歡喜。」

路加福音 15:4-7 (新普及譯本)

「我是好牧人,好牧人為羊犧牲自己的生命。」 約翰福音 10:11 (新普及譯本)

邁出你的下一步



1. 從未停止 2. 無價值 3. 無價寶 4. 失望 5. 目的